
Høringssvar til lokalplan 4.112 fra Faaborg Kommune - del 2

Infrastruktur:

På borgermødet d. 28. februar udtalte næstformanden for Teknik- og Miljøudvalget,
at han så på infrastrukturen og selve udstykningsplanerne som to adskilte ting.
Formanden for udvalget har flere gange udtalt, at man senere kunne justere på
infrastrukturen, hvis der viste sig at være problemer.
Fra grundejerforeningens side mener vi derimod ikke, at de to ting kan skilles ad. Vi
mener i modsætning til kommunen ikke, at infrastrukturen er i stand til at bære
belastningen for den planlagte udstykning, og vi ser det som en nødvendig
forudsætning, at infrastrukturen er i orden inden selve udstykningen påbegyndes.
Hvis der ikke er økonomi eller vilje til at udbygge infrastrukturen, mener vi, at
antallet af planlagte grunde skal reduceres væsentligt.
Vi vil endvidere gerne have svar på, om kommunen har accept fra
Sammenlægningsudvalget om en senere udgift for den nye Faaborg - Midtfyn
kommune til nødvendig udbygning af infrastrukturen.

Fællesarealer:

Grundejerforeningen er betænkelig ved lokalplanens beskedne omfang af
fællesarealer i den planlagte udstykning og vil opfordre til en ændring af lokalplanen,
så den indeholder flere fællesarealer.

Horne Sommerlands Grundejerforening


